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SKUPŠTINA 

TURISTIČKE ZAJEDNICE 

GRADA PULE 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 3. sjednice Skupštine Turističke zajednice Grada Pula, održane 18. prosinca 2018.g. u hotelu Park 

Plaza Histria, s početkom u 13.20 sati. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravio je prisutne i otvorio treću sjednicu Skupštine TZ Pule.  
Nakon prikupljenih potpisa prisutnih članova Skupštine Predsjednik je konstatirao da sjednici prisustvuje 

14 članova od ukupno 22 što je dovoljan broj za kvorum i donošenje  pravovaljanih odluka.  Prisutni su 

članovi Skupštine: Milan Vlaisavljević, Mladen Širola, Sonja Brocca Nastić i Roksanda Percan, Elvis 
Drandić, Bruna Mileta, Sandra Gobin, Igor Škatar, Darko Grbac, Dorijano Travalja, Nataša Stojkovski, 

Matija Ivetić, Aleksandar Šuran i Boris Miletić. Lista s potpisima prisutnih članova Skupštine sastavni je 

dio Zapisnika. 
 

Odsutni su članovi Skupštine: Mira Kožul, Ognjen Rokov, Brigita Vujičić, Marino Brečević, Edita 

Petaros, Ognjen Rokov, Reli Slonim, Milena Perković. 

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, članovi Turističkog vijeća Andi Vitasović, Boris 

Žgomba i Branko Lukić, predsjednica Nadzornog odbora Gordana Tripković i članovi Rossana Matejčić 

Miljević i Vjekoslav Jozanović, djelatnica TZ Pule Marinela Kolić te predstavnici medija. 
 

Predsjednik Boris Miletić za sjednicu  predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Skupštine, 
2. Izvješće o izvršenom nadzoru nad radom i financijskim poslovanjem TZ Pule za razdoblje 1.-

6. mjesec 2018. godine, 

3. Prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2018. godinu i promjena aktivnosti, 

4. Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2019. godinu, 
5. Izbor trećeg predstavnika u Skupštinu TZ Istarske županije 

 

Dnevni red sjednice usvojen je jednoglasno. 
 

Ad 1) 

Zapisnik sa 2. sjednice Skupštine usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 
Ad 2) 

Predsjednik Boris Miletić – prelazi na usvajanje Izvješća Nadzornog odbora i daje riječ direktorici. 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – izvijestila je prisutne da je Nadzorni odbor obavio nadzor 
poslovanja i pregled knjigovodstvenih dokumenata za prvih šest mjeseci. Nakon obavljenog pregleda 

poslovanja, Nadzorni odbor je sastavio izvještaj koji je prisutnima dostavljen uz materijale za sjednicu. 

Predsjednik Boris Miletić naglasio je da se, prema zaključku Nadzornog odbora, poslovanje TZ Pule u 
prvih šest mjeseci 2018. godine odvijalo sukladno Zakonu o Turističkim zajednicama i promicanju 

hrvatskog turizma, Statutu TZ Pule te odlukama Turističkog vijeća i Skupštine. Financijska sredstva 

utrošena su sukladno Programu aktivnosti i financijskom planu za 2018. godinu. 

Predsjednik Boris Miletić otvara raspravu te, kako nije bilo prijavljenih, daje Izvještaj Nadzornog odbora 
na usvajanje. 
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Skupština TZ Pule jednoglasno je usvojila izvještaj Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru nad 

aktivnostima i  financijskom poslovanju TZ Pule za period 01.01.-30.06.2018. godine. 

 

Ad 3) 
Predsjednik Boris Miletić prelazi na razmatranje sljedeće točke i daje riječ direktorici da u kratkim crtama 

iznese prijedlog Rebalansa plana za ovu godinu s obzirom da su materijali pravovremeno dostavljeni 

članovima Skupštine i imali su se prilike detaljno upoznati sa sadržajem.  

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj vezano za Rebalans plana iznijela je da je u prvih devet mjeseci 
ostvareno više noćenja te da ima više iznajmljivača i shodno tome povećali su se i prihodi pa se u 

rebalansu planira ostvariti 9% više ukupnih prihoda. Dakle, do povećanja prihoda došlo je zbog nove 

Uredbe o visini boravišne pristojbe gdje se boravišna pristojba po noćenju povećava s 7 na 8 kuna, velik 

je broj novih iznajmljivača, te shodno tome su prihodi od boravišne pristojbe porasli za 10% odnosno za 
650.000 kn.   Prihodi od turističke članarine planiraju se za 6% više odnosno za 130.000 kn zato jer je 

2017. godina bila dobra pa su porasli paušali za plaćanje turističke članarine. Prihodi od Grada, TZ Istre, 

HTZ-a rastu za 77% zbog dobre suradnje sa njima i dodatno odobrenih sredstava. Prihodi od ostalih 

aktivnosti rastu za 130%, a Ostali prihodi za 40% odnosno za 40.000 kn.  

Shodno povećanju prihoda došlo je do promjena i u rashodima. Direktorica je istaknula da kratkoročni 

kredit nije podizan, utrošeno je manje sredstava za fasade jer nisu realizirane nove fasade, Izbor najljepšeg 

izloga neće se više organizirati iz razloga što su TZ Pula i Grad Pula  zaključili da je uređenje izloga došlo 

do određenog nivoa na kojem nije više potrebno poticati uređenje jer na koje se moglo utjecati se utjecalo. 
Sredstva za Visualiu su povećana jer je TZ Pula dobila sredstva od Hrvatske turističke zajednice i od 

Turističke zajednice Istarske županije. Troškovi za Pula pleše povećani  su jer su ove godine gostovale 

plesne udruge iz Istre pa su za to bila potrebna dodatna sredstva. Sredstva za manifestacije povećana su 
zbog većeg broja zahtjeva za podršku manifestacija. Sredstva za Verudela Art Park povećana su zbog 

prebacivanja troškova planiranih prošle godine. Troškovi za brošure i ostali tiskani materijali realizirani 

su u manjem iznosu, materijali su realizirani  svi ali je za bolju cijenu uspijelo realizirati planirane 
brošure. Ove godine izrađeni su suveniri kišobrani, ruksaci, kemijske sa logom pula+ zbog povećanih 

upita za takvim materijalima za kongrese i slična događanja. Prezentacije su ostvarene u višem opsegu, 

realizirane su prezentacije u Trieru u suradnji sa Gradom Pula i Arena hospitality group-om. Sa klasterom 

Južna Istra zajednički su realizirane prezentacije u Ljubljani i Zagrebu, te je još realizirana prezentacija u 

Grazu.  

 

Nakon izlaganja direktorice, predsjednik Boris Miletić otvara raspravu, te kako nije bilo prijavljenih daje 

Prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2018. godinu na glasanje. 

Skupština TZ Pule jednoglasno je usvojila Rebalans financijskog plana za 2018. godinu i promjene 

aktivnosti. 

 
Ad 4) 

Predsjednik Boris Miletić predložio je direktorici da ukratko predstavi Prijedlog Programa aktivnosti i 

financijski plan za 2019. godinu.  

Pojašnjavajući prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2019. godinu, direktorica je još 
jednom naglasila da je u jedanaest mjeseci ove godine u usporedbi s jedanaest mjeseci 2017. godine u Puli 

ostvareno 8% više dolazaka i  7% više noćenja. Kako je u Istri ostvareno povećanje od 5% više dolazaka i 

3% više noćenja  u odnosu na proteklu godinu, to ukazuje da je pulski plus iznad prosjeka. Prema vrsti 
smještajnih kapaciteta najveći porast ima privatni smještaj 17%, slijedi hostel sa 7%, plovni objekti 4%, 

kamp 2 %, hoteli 1% dok su turistička naselja ostala na razini prošle godine.  U 2019. godini prihodi od 

boravišne pristojbe planiraju se povećati za 13% jer je donijeta nova uredba gdje će hotelijeri plaćati 

boravišnu pristojbu umjesto 8 kuna 10 kuna po noćenju, a privatni iznajmljivači pr. u zoni A plaćati će 
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paušal po krevetu 345 kuna umjesto 300 kuna, što je povećanje od 15%.   Prihodi od članarine planiraju se 

na istoj razini kao i 2018. godine. Prihodi od Grada, TZ Istre i Županije, te prihodi od ostalih aktivnosti 

planiraju se oprezno i u  manjem iznosu u odnosu na 2018. godinu. Prihodi od VAP-a planiraju se od 

sponzora koji će poduprijeti taj projekt. Dozvoljeni minus iz prethodnih godina je pokriven.  

Kod obrazlaganja pojedinih stavki u rashodima direktorica se osvrnula na značajne projekte. Rashodi za 
radnike su povećani jer su vezani za prosjek republike hrvatske koji raste 2-3% godišnje i ima 1 odlazak u 

mirovinu. Istraživanje ugostiteljske ponude i edukacije obuhvaća novi projekt Tržnice, formirati će se po 

uzoru na svjetske trendove Edukacijski centar Tržnice i TZ će sudjelovati u tom projektu. Rashodi za 
Dane antike povećati će se jer će se Dani antike odvijati kroz 4 tjedna, svaki tjedan 1 dan s ciljem da što 

više gostiju uživa u tome. Ljetni koncerti i zabava imati će i koncerte u Štinjanu (kao i 2018. godine), u 

gradu bi pojačali koncerte također, ostale manifestacije smanjene su u odnosu na rebalans. Rute razgled 

grada trčanjem nije potrebno financirati jer sada postoji aplikacija. Novi projekt je Pula-grad prijatelj 
životinja u kojem će se prikupiti sve relevantne inforamcije za pse kao plaže za pse, popis parkova i 

sadržaja, smještajne objekte i sl. Sredstva za Pulski karneval povećati će se iz razloga jer je manifestacija 

porasla do te točke da se javila potreba za šatorom pa bi ga se smjestilo na Karolini te su ta sredstva 
potrebna za najam šatora. Sredstva za Advent odnose se na ovogodišnji advent te je njima financirano 

uređenje dekoracija na Danteovom trgu. Na stavku Internet oglašavanje vraćena su sredstva koja su 

smanjena u 2018. godini, jer kako se manifestacije razvijaju treba ih promovirati. Brošure će se tiskati po 
potrebi. Sredstva za E visitor će se povećati zbog potrebe za slanjem uplatnica iznajmljivačima jer kad ih 

dobiju im služe kao podsjetnik na plaćanje i onda je naplata puno efikasnija. Stavka Ostalo je na razini 

2018. godine. Također TZ Pule će sudjelovati kao i svake godine u Strateškom marketing planu Istarske 

županije.  

 
Predsjednik Boris Miletić zahvalio je direktorici i istakao da je uz Program aktivnosti potrebno donijeti i 

Odluku o izvršenju Financijskog plana koja je podijeljena članovima Skupštine pred sjednicu. Odlukom je 

definirano da se za izvršenje Financijskog plana za 2019. godinu zadužuje Turističko vijeće i direktorica 
Turističkog ureda. Skupština ovlašćuje Turističko vijeće da u toku godine može izvršiti dopune i izmjene 

u Programu rada za 2019. godinu i, u okviru ukupne svote, vršiti preraspodjelu i prenamjenu pojedinih 

stavki Financijskog plana. Turističko vijeće odlučuje o raspolaganju sredstvima Turističke zajednice do 

visine 5% planiranih rashoda na sjednicama Turističkog vijeća. Kad se radi o hitnim stvarima ovlašćuje se 
direktorica Turističkog ureda da odlučuje o iznosima do 12.000,00 kn. Turistička zajednica može uzimati 

pozajmice i kratkoročne kredite, ali najviše do 50% visine prihoda 

 
Otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje prijedlog Programa aktivnosti i Financijski plan za 2019. 

te  Odluku o izvršenju financijskog plana  na glasanje. 

 

Program aktivnosti i financijski plan za 2019. godinu usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu, kao i 
Odluka o izvršenju Financijskog plana za 2019. i raspolaganju sredstvima.  

 

 
Ad 5) 

Predsjednik daje riječ direktorici kako bi obrazložila ovu točku dnevnog reda.  

Direktorica je upoznala prisutne da je TZ Pula do sada imala u Skupštini Turističke zajednice Istarske 
županije 2 predstavnika, ali kako je Turistička zajednica Istarske županije nakon izborne Skupštine TZ 

Pule napravila novi izračun za svoju izbornu Skupštinu, po kojem TZ Pula ima pravo na 3 predstavnika 

potrebno je izabrati još jednog predstavnika. Prijedlog je da to bude g. Branko Lukić.  

 
 

Predsjednik otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda i kako nije bilo prijavljenih daje prijedlog na 

glasanje, te je g. Branko Lukić jednoglasno izabran za novog predstavnika u Skupštinu Turističke 
zajednice Istarske žuapnije.  
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Predsjednik Boris Miletić zahvalio se svim prisutnima na dosadašnjoj suradnji, zaželio čestit Božić i 

uspješnu i bolju Novu godinu. 
 

Direktorica se također pridružuje čestitkama gradonačelnika i poziva svih na druženje u holu hotela.  

Sjednica je završena u 13,50 sati. 
 

 

Zapisničar: Marinela Kolić                Predsjednik: Boris Miletić 

 
 


